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PROTOKÓŁ  NR  XXIX/21 
 

 

z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Żarach kadencji 2018-2023 odbytej dnia  

28 maja 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Żarach  

przy pl. Rynek 1. 

 

 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie kworum. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady – Marian Popławski o godz. 800 witając radnych, 

Burmistrza Miasta wraz ze współpracownikami, oraz osoby śledzące przebieg sesji  

w internecie. 

Stwierdził, że przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad sesji konieczne jest 

sprawdzenie kworum. Wobec powyższego poprosił radnych o potwierdzenie udziału  

w sesji w systemie komputerowym. 

Na podstawie wyników sprawdzania kworum w systemie Przewodniczący stwierdził,  

że na sali obecnych jest 19 radnych  wobec czego Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Nieobecna radna A. Słodkowska i radny J. Stroynowski. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie Rada uczciła minutą ciszy pamięć zmarłego wójta gminy Lipinki Łużyckie. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji następnych punktów porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady złożył życzenia z okazji „Dnia Samorządowca”. 

 

2. Ustalenie porządku obrad sesji 

Porządek obrad został radnym dostarczony przy zawiadomieniu o sesji. 

Stosownie do propozycji Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Przewodniczący Rady 

złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następującego tematu: 

- podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Projekt uchwały wraz z petycją był dostarczony radnym drogą elektroniczną przed sesją. 

Wniosek ten będzie musiał być przegłosowany. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 

Uwag ani wniosków nie zgłoszono wobec czego Przewodniczący przystąpił  

do przegłosowania wniosku. 

Wniosek został przyjęty przy 17 głosach „za” i 1 „przeciw”. Nie brał udziału  

w głosowaniu radny Z. Żychowski 

W związku z powyższym powyższy temat został wprowadzony do porządku obrad pod 

poz. 14, a interpelacje i zapytania radnych oraz komunikaty i powiadomienia będą 

kolejno pod poz. 15 i 16. 

 

Przewodniczący przystąpił do realizacji następnych punktów porządku obrad. 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXVIII sesji Rady. 

Protokół został sporządzony i przekazany radnym wraz z materiałami na sesję. 
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Uwag ani wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod zatwierdzenie. 

Rada zatwierdziła protokół jednogłośnie.  

 

4. Informacja Burmistrza z pracy organu wykonawczego między sesjami. 

Informacja w formie pisemnej była radnym dostarczona do skrytek przed sesją. 

Burmistrz Miasta dokonała uzupełnienia złożonej informacji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania dot. przedstawionej 

informacji. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

5. Informacja z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami działalności pożytku publicznego 

i wolontariatu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania dot. przedstawionej 

informacji. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

6. Informacja w sprawie realizacji zadań edukacyjnych i opiekuńczo-

wychowawczych w warunkach zagrożeń epidemicznych w tym ocena nauczania  

w systemie zdalnym. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania dot. przedstawionej 

informacji. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

7. Ocena jakości powietrza w województwie lubuskim za 2020 r. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przemysławowi Suskowi - Naczelnikowi 

Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Zielonej Górze, który przedstawił 

informację dotyczącą jakości powietrza w województwie lubuskim w 2020 r.  

z uwzględnieniem jakości powietrza w Żarach.  

Radna J. Werstler-Wojtaszek zwróciła uwagę, na występujące w Żarach uciążliwości 

związane z odorami, które nie ustępują. Zapytała czy WIOŚ widzi możliwość wpływu na 

te kwestie i wpływu przemysłu drzewnego na te uciążliwości. Ponadto radna zapytała czy 

ze strony województwa były wnioski o zmianę ustawy dot. ochrony środowiska (m.in.  

w zakresie stref). 

Następne pytanie dotyczyło braku zgody na zakupienie i zamontowanie na stacji 

pomiarowej w Żarach urządzenia do automatycznego pomiaru formaldehydu, tj.  

co miasto mogłoby w tym temacie zrobić i jakie zakupić urządzenie do monitorowania  

i usuwania uciążliwości. 

P. Susek  odpowiadając na pytania wyjaśnił, że pytania dot. zmian w ustawie należy 

kierować do WIOŚ. W kompetencjach Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska 

nie leżą te sprawy. Jeżeli chodzi o sprawy związane z zapachem suszonego drewna  

to rozumie, że mogą być uciążliwe ale nie ma w tym zakresie norm. Jeżeli chodzi  

o automatyczne pomiary formaldehydu to nie spełniają one wymogów referencyjności  
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i dlatego nie podejmują się prowadzenia takich badań. Nie można bowiem podjąć się 

ryzyka podawania niewiarygodnych wyników badań z tych urządzeń.  

Innych pytań w tym temacie nie było. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu  

na 2021 r.  

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XXIX/31/21) 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie WPF. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XXIX/32/21) 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wniosku deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XXIX/33/21) 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej z zakresu rehabilitacji. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XXIX/34/21) 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Żary.  

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr XXIX/35/21) 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

Gminy Żary o statusie miejskim do Europejskiego Ugrupowania Wspólnoty 

Terytorialnej „Polsko-Niemiecki Geopark Łuk Mużakowa”. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 18 głosach „za” i 1 „przeciw”. 

(Uchwała nr XXIX/36/21) 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 17 głosach „za” i 1 „wstrzymuję się”. Nie brała udziału  

w głosowaniu radna L.Grzybowicz. 

(Uchwała nr XXIX/37/21) 

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że mimo wystąpienia na sesji, interpelacje i zapytania 

składa się pisemnie na ręce Przewodniczącego Rady. 

Radna J. Werstler-Wojtaszek złożyła dwa zapytania: dot. zalania parku przy  

pl. Konstytucji 3 Maja oraz dotyczące ratowania kasztanowców. 

Przewodniczący zapytał czy będzie odpowiedź na te zapytania na sesji. 

Burmistrz poinformowała, że odpowiedź będzie na piśmie. 

Innych interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

16. Komunikaty i powiadomienia. 

Radny B. Hadryś zaprosił radnych na podsumowanie programu edukacji przez szachy  

w szkole jakie ma się odbyć 18 czerwca br. w Szkole Podstawowej Nr 5 w Żarach. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że następna sesja Rady Miejskiej planowana jest 

na 25 czerwca 2021 r. na godz. 1100. 
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Poprosił o dostosowanie do niej terminów posiedzeń komisji i przygotowania materiałów 

na sesję. 

 

Na koniec Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku 

z czym o godz. 915 zamknął dwudziestą dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Żarach. 

 

 

 

Protokół sporządził:     PRZEWODNICZĄCY RADY 

Jerzy Patrzykąt       

inspektor        Marian Popławski 
 

 


